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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 

 

Θέμα: Απορρόφηση Προγραμμάτων ΕΣΠΑ 

 

Σε παλαιότερη Ερώτησή μου (αρ. πρωτ. 2661/2019) το Υπουργείο Ανάπτυξης είχε δώσει 
αναλυτικά στοιχεία για την απορρόφηση των κονδυλίων των Προγραμμάτων του ΕΣΠΑ 2014 
– 2020. Από τα στοιχεία προέκυπτε η επιτάχυνση απορρόφησης των κονδυλίων, από το 
καλοκαίρι του 2019, με παράλληλα επίλυση σημαντικών θεσμικών ζητημάτων και 
εκκρεμοτήτων, όπως η τροποποίηση του Ν. 4412/2016 για την επίσπευση των διαδικασιών 
δημοπράτησης έργων, ενέργειες για τον προσδιορισμό και την εφαρμογή επιλογών 
απλοποιημένου κόστους σε δράσεις ΕΚΤ και άλλα, και ότι είχε υλοποιηθεί σειρά ενεργειών 
με στόχο την περαιτέρω ενεργοποίηση των Επιχειρησιακών Προγραμμάτων. 

Δεδομένου ότι η περίοδος 2014 - 2020 βαίνει προς ολοκλήρωση, ενώ παράλληλα αρχίζει η 
νέα προγραμματική περίοδος, 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

Ποιες ήταν, στις 31 Δεκεμβρίου 2020, οι νομικές δεσμεύσεις και ποιες οι απορροφήσεις ανά 
Επιχειρησιακό Πρόγραμμα του ΕΣΠΑ 2014-2020; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Σταύρος Ελ. Καλογιάννης 

Ιωάννινα, 10.02.2021 
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